
PROTOKÓŁ Nr XXVII/17
z XXVII posiedzenia Rady Gminy Mielnik

w dniu 29 grudnia 2017 roku

Sesja Rady Gminy Mielnik rozpoczęła się w Urzędzie Gminy Mielnik o godz. 900, zakończyła
się o godz. 1230

Lista radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu.

Do punktu 1.

Otwarcie  XXVII  sesji  Rady  Gminy  Mielnik  dokonał  Przewodniczący  Rady  Pan
Krzysztof Nikitorowicz.
Pan Przewodniczący powitał radnych i gości obecnych na sesji. Stwierdził, że na ustawowy
skład Rady 15 radnych, w sesji uczestniczy 15 radnych.

Na protokolanta obrad Pan Przewodniczący powołał Panią Elżbietę Szymańską.

Do punktu 2.

Pan Wójt zgłosił wniosek o wycofanie z porządku obrad następującego punktu: 
1. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień  od podatku od nieruchomości udzielanych w

ramach pomocy de minimis.
oraz o wprowadzenie do porządku obrad następujących punktów:

1. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia wysokości stawek
podatku od nieruchomości.

2. Współpraca z organizacjami pozarządowymi – sprawozdanie za rok 2017.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, przyjęła wniosek Pana Wójta.
Ustalony porządek sesji brzmi następująco:

1. Otwarcie sesji.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacja Wójta o pracy między sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2017.
7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii na 2018 rok.
8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Programu  współpracy  Gminy  Mielnik  z

organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność
pożytku publicznego w roku 2018.

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia wysokości stawek
podatku od nieruchomości.

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na
lata 2018-2020.

11. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy Mielnik na 2018 rok.
12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi

i zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Mielnik na rok 2018.
13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Mielnik na 2018 rok:

1) odczytanie projektu uchwały budżetowej,
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2) odczytanie opinii poszczególnych komisji Rady,
3) odczytanie opinii w sprawie projektu budżetu przedstawionej przez 

przewodniczącego komisji Rady właściwej dla spraw budżetu,
4) odczytanie opinii izby obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej,
5) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej,
6) głosowanie nad uchwałą budżetową.

14. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mielnik na lata
2018-2032.

15. Podjęcie uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty instrumentem płatniczym podatków i
opłat stanowiących dochody budżetu gminy Mielnik.

16. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania
i obciążania nieruchomości gruntowych oraz ich wydzierżawiania lub najmu na czas
oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony.

17. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  darowiznę  na  rzecz  Gminnej
Biblioteki  Publicznej  i  Gminnego  Ośrodka  Kultury,  Sportu  i  Rekreacji  w Mielniku
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Mielnik.

18. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia roku 2018 – rokiem obchodów 100-lecia
odzyskania przez Polskę Niepodległości.

19. Współpraca  gminy Mielnik z  organizacjami pozarządowymi – sprawozdanie  za  rok
2017.

20. Przyjęcie  informacji  z  działalności  Komisji  Rady  Gminy  w  2017  roku  oraz
przedstawienie planów pracy Komisji na 2018 rok.

21. Transport zbiorowy i komunikacja w gminie – stan zaspokojenia potrzeb, plany na
przyszłość.

22. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w gminie Mielnik.
23. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
24. Wolne wnioski.
25. Zakończenie obrad.

Do punktu.3  

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół z XXVI sesji Rady Gminy jest wyłożony na
sali obrad i jeżeli do końca sesji nie zostaną zgłoszone do niego uwagi lub poprawki, zostanie
przyjęty w takiej formie, w jakiej go sporządzono.

Do punktu 4.

Pan Wójt Gminy przedstawił informację o pracy między sesjami:
1. W związku z deszczową pogodą w roku bieżącym nie udało się wykonać wszystkich

zaplanowanych  prac.  Niektóre  przetargi  trzeba  było  unieważnić,  w  ogłoszonych
ponownie przetargach zakończenie prac przewidziane jest do końca marca przyszłego
roku.

2. Z rzeczy, które udało się zrobić w 2017r., to: ulica Bugowa, ulica Piaskowa, w Osłowie
uliczka wjazdowa do wsi, zrobiona jest droga przy cerkwi w Tokarach, łącząca drogę
powiatową  z  wojewódzką.  Droga  Wilanowo-Tokary  robiona  wspólnie  z  powiatem
została oddana do użytku. Trwają rozmowy z  zarządem powiatu o innych drogach
powiatowych na terenie Gminy Mielnik – drodze Wilanowo-Telatycze, Adamowo przez
Mętnę do Mielnika i ulicy Królewskiej. Na ulicę Królewską jest gotowy projekt, gmina
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będzie w stanie współfinansować to przedsięwzięcie. Szczegółowo o tej sprawie Pan
Wójt powie przy omawianiu budżetu na 2018 rok.

3. Mimo  złych  warunków  atmosferycznych(deszcz,  śnieg)  udało  się  przekryć  część
budynku Urzędu  Gminy  (nad  Ośrodkiem Zdrowia).  Termin  przekrycia  budynku  po
straży granicznej został wydłużony do końca marca 2018 roku. Wykonawca tych prac
zapewnił,  że  nie  będzie  czekał  do końca  tego terminu,  prace  rozpocznie,  jak  tylko
pozwolą na to warunki atmosferyczne.

4. Pan  Wójt  wraz  z  Panem  Przewodniczącym  Rady  Gminy   i  Panem  dyrektorem
Baranowskim  uczestniczyli  w  spotkaniu  w  Urzędzie  Marszałkowskim  w  sprawie
inwestycji i pozyskania na nie środków unijnych. Otrzymaliśmy podpowiedź jak zrobić
aby  dobrze  napisać  projekt.  Rozmawiano  z  Panem  dyrektorem  Wappą  w  sprawie
środków na kulturę w roku przyszłym. Pan Marszałek Leszczyński i Pan Wicemarszałek
Żywno ustalą termin spotkania z Wójtem i Panem Przewodniczącym Rady Gminy.

5. Ogłoszono przetarg na ułożenie kostki w ulicach Tarniny, Zacisze,  ulicy Sadowej w
kierunku Pana W        , ulicy Zamiejskiej w kierunku P. N           N             . Przetarg
ten został rozstrzygnięty, wygrał go Rejonowy Związek Spółek Wodnych, który wykona
prace do końca marca 2018r.

6. Trwają prace projektowe na Górze Zamkowej. Ze względu na to, że nie weszliśmy na
listę  projektów transgranicznych,  ze  względu  na  warunki  pogodowe musimy pilnie
zabezpieczyć ruiny, aby nie ulegały dalszej dewastacji.

7. Podsumowując rok Pan Wójt stwierdził, że przy dużym zaangażowaniu kierownictwa
Urzędu i poprzez działania radnych mamy ustabilizowany budżet. W banku  mamy 3
mln.400 tys.zł., na odsetkach zarobiliśmy 38 tys.zl. Część tych środków pojawi się jako
wolne środki w lutym 2018r. Radni na kolejnej sesji  będą się zastanawiać na co je
przeznaczyć, a do wykonania jest bardzo dużo zadań. Podał przykład ulicy Duboisa na
której  przełożono wodociąg,  w samym centrum Mielnika i  jest  ona w bardzo złym
stanie.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację Wójta Gminy o pracy między sesjami.

Do punktu 5.  

Zapytanie Pana Lucjana Kożuchowskiego
Pan radny zwrócił się o naprawę nieprzejezdnej drogi w Oksiutyczach.

Zapytanie Pana Henryka Adama Symonowicza
Pan radny zapytał  czy będzie robiona i kiedy ulica Biała w Mielniku.

Zapytanie Pana Piotra Franciszka Szpakowskiego
Po  roztopach  i  wywożeniu  drzew  z  lasu  nieprzejezdne  są  drogi  w  sołectwie  Moszczona
Królewska.

Zapytanie Pani Olgi Pogrebniak
Co będzie z zepsutą w Radziwiłłówce drogą przez osoby które brały kamienie. Czy ustalono
kto to zrobił i kto to naprawi?
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Do punktu 6.  

Pan Wójt przedstawił proponowane zmiany do budżetu gminy na 2017 rok. 

Komisje  Rady  na  posiedzeniu  w  dniu  20  grudnia  2017r.  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXVII/161/17 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2017.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 7.  

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii na 2018 rok.
Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkoman wynika
z rekomendacji, które są przedstawiane  przez Państwową Agencję Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych oraz musi być dostosowany do szeregu ustaw, które zajmują się tym tematem.
Program zawiera również dane z ankiet przeprowadzonych wśród dzieci i młodzieży w Zespole
Szkół w Mielniku.
Pan Sekretarz stwierdził, że jako gmina nie wyglądamy dobrze na tle powiatu. Na obszarze
gminy występuje wyraźny problem alkoholowy, w 2017r. w gminie zarejestrowano około 17
Niebieskich Kart, co jest alarmujące.

Komisje  Rady  na  posiedzeniu  w  dniu  20  grudnia  2017r.  pozytywnie  zaopiniowały
projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Gminnego Programu Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych i Narkomanii na 2018 rok.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXVII/162/17 w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych i Narkomanii na 2018 rok.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 8.  

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy
Gminy  Mielnik  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi
działalność pożytku publicznego w roku 2018.
Poinformował,  że  po  raz  ostatni  taką  uchwałę  podejmowaliśmy  w  2011  roku.  W 2012r.
uczestniczyliśmy  w  projekcie  unijnym  „Skuteczne  NGO  –  Strategia  Współpracy  Gminy
Mielnik  z  Organizacjami  Pozarządowymi”.  Strategia  opracowana  była  na  5  lat  i  w roku
bieżącym zakończyła się. W związku z tym koniecznością stało się podjęcie przedstawionej
uchwały.

Komisje  Rady  na  posiedzeniu  w  dniu  20  grudnia  2017r.  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Mielnik z organizacjami
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w
roku 2018.
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Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXVII/163/17 w sprawie  przyjęcia  Programu współpracy Gminy Mielnik  z  organizacjami
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w
roku 2018.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 9.  

Pan  Wójt przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  określenia
wysokości stawek podatku od nieruchomości.
Stwierdził, że od lat nurtuje go problem, że część mieszkańców płaci podatek od budynków
mieszkalnych a część go nie płaci, bo jest zwolniona uchwałą rady gminy. Zdaniem Pana Wota,
w tej  sprawie wszyscy powinni być równi.  Można byłoby postąpić dwojako – odstąpić od
zwolnienia rolników lub zmienić podatek dla osób, które nie są rolnikami. Stąd też uznano, że
nie  należy  odbierać  rolnikom  ich  przywilejów  i  proponuje  się  stawkę  1  gr.  za  metr  2
powierzchni domu.

Pan Lucjan Kożuchowski
Wrócił do sprawy stawek podatku od działalności gospodarczej. Zdaniem Pana radnego nie
należy odstępować od sprawy ulg i zwolnień dla przedsiębiorców, bo ta grupa podatników jest
najbardziej  obciążona  podatkowo.  Rozumie  szlachetność  działań  związanych  z  obniżeniem
stawki za budynki mieszkalne, uważa jednak, że kwota 1 gr./m2 jest zbyt symboliczna i za
mała.

Pan Wójt  wyjaśnił,  że wycofał uchwałę w sprawie pomocy de minimis z dzisiejszej sesji,
ponieważ wymaga ona jeszcze dopracowania. Uchwała będzie procedowania dalej, wymaga
pracy i będzie to robione na wspólnym posiedzeniu komisji. Po wypracowaniu przez komisje
jej ostatecznego kształtu, uchwała będzie musiała przejść procedury w różnych urzędach.

Pan Przewodniczący Rady poinformował o skutkach finansowych podejmowanej uchwały.
Obecnie  zwolnionych  z  podatku  jest  682  budynki  na  kwotę  39016,00  zł.(tyle  Gmina  nie
otrzymała), zaś obniżka obejmie 531 budynki, za które do tej pory płacono 23572,00 zł. przy
stawce 0,62 zł/m2 powierzchni.)

Komisje  Rady  na  posiedzeniu  w  dniu  20  grudnia  2017r.  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku
od nieruchomości.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXVII/164/17 w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od
nieruchomości.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 10.  

Pani Kierownik GOPS przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu
Wspierania Rodziny na lata 2018-2020.
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Komisje  Rady  na  posiedzeniu  w  dniu  20  grudnia  2017r.  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2018-
2020.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXVII/165/17  w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2018-
2020.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 11.  

Pan Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy
Mielnik na 2018 rok.
Poinformował o drobnej zmianie w projekcie uchwały, polegającej na usunięciu w II kwartale
punktu, który znalazł się w IV kwartale planu pracy Rady.

Komisje  Rady  na  posiedzeniu  w  dniu  20  grudnia  2017r.  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy Mielnik na 2018 rok.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXVII/166/17 w sprawie planu pracy Rady Gminy Mielnik na 2018 rok.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 12.  

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad
zwierzętami bezdomnymi i zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Mielnik na
rok 2018.

Komisje  Rady  na  posiedzeniu  w  dniu  20  grudnia  2017r.  pozytywnie  zaopiniowały
projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  i
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Mielnik na rok 2018.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXVII/167/17 w  sprawie  przyjęcia  programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  i
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Mielnik na rok 2018.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 13.  

Pan Wójt Gminy
Stwierdził, że jak zawsze przy uchwalaniu budżetu chciałoby się, aby jak najwięcej środków
poszło na inwestycje a jak najmniej na bytowanie. Budżet tworzy się jednak w ten sposób, że
najpierw  trzeba  zaspokoić  wszystkie  bieżące  potrzeby  gminy  –  zabezpieczenie  budżetów
instytucji podległych gminie, płace, oświetlenie uliczne itd. 
Priorytetem na  rok  2018  jest  budowa  przedszkola  w  Mielniku,  koszt  budowy wyniesie  6
mln.318 tys.zł., plus do tego nadzór inwestorski. W najbliższych dniach złożymy wniosek o
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fundusze europejskie na ten cel. Pan Wójt omówił zadania zapisane w budżecie na 2018r. i
zwrócił  się  do  Rady  Gminy  o  jego  przyjęcie.  Zapewnił,  że  w  trakcie  roku  budżet  będzie
poprawiany.

1) Pani Skarbik Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy
Mielnik na 2018 rok:

2) Przewodniczący Komisji ds.Organizacyjnych, Społecznych i Obywatelskich i Komisji
Rozwoju Gospodarczego odczytali opinie Komisji w sprawie budżetu na 2018r. (w zał.
na str.............prot.)

3) Przewodniczący Komisji  Finansowo-Budżetowej  odczytał  opinię  Komisji  w sprawie
budżetu na 2018r. (w zał. na str.............prot.)

4) Pani  Skarbnik  Gminy  odczytała  uchwałę  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby
Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 22 listopada 2017r. w sprawie wyrażenia opinii o
projekcie  budżetu  na  2018  rok.  oraz   o  możliwości  sfinansowania  deficytu
przedstawionego przez Gminę Mielnik (w zał. na str.............prot.)

5) w dyskusji nad projektem uchwały budżetowej głos zabrali:

Pan Wójt Gminy
Stwierdził,  ze  budżet  podpisany  12  listopada  2017r.  już  wymaga  zmian.  Poinformował  o
planowanych zmianach w budżecie, które będą dokonane na najbliższej sesji. W przetargu na
odbiór  nieczystości  stałych wyszła  nam kwota wyższa niż  zakładaliśmy,  doszły dodatkowe
koszty związane z odbiorem odpadów do biodegradacji. Niezależnie od tego czy mieszkańcy
będą wystawiać takie odpady czy nie, samochód do ich odbioru będzie musiał pojechać w trasę.

Pan Kazimierz Tobota 
1. Co roku w budżecie gminy były środki na pomoc dla policji i  straży granicznej. W

tegorocznym budżecie brak jest takich zapisów. Czy takich dotacji w ogóle nie będzie,
czy też pojawią się w zmianach?

2. Pan radny zapytał kogo dotyczą zaplanowane w budżecie odprawy emerytalne – czy
pracowników UG czy innych instytucji.

Pan Wójt Gminy
Dotacje dla straży granicznej i policji – straż graniczna zwróciła się o dotację, nie zostało to
ujęte w budżecie ze względu na brak środków. Brak jest również środków na remont budynku
posterunku.  W budżecie  ujęto  środki  dla  SPZOZ w kwocie  100 tys.zł.  choć  nie  wiadomo
jeszcze czy je przekażemy. Budżet będzie sukcesywnie poprawiany na kolejnych sesjach.
Odnośnie  zaplanowanych  odpraw  emerytalnych,  to  jeśli  ktoś  osiąga  wiek  emerytalny,
obowiązkiem pracodawcy est przygotowanie w budżecie odprawy. Czy pracownik odejdzie na
emeryturę czy nie, to inna sprawa. Pracodawca musi być przygotowany na taką ewentualność.
W budżecie brak jest odprawy dla wójta, a też powinna być przewidziana. To będzie jednak
zmartwieniem nowego wójta. Ze względu na ochronę danych osobowych, Pan Wójt nie może
powiedzieć kogo dotyczy odprawa emerytalna.

Pan Andrzej Wierzba
Według Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na koniec roku 2018 planuje się zadłużenie
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gminy w wysokości 11.463.000 zł. Pan radny zapytał, czy taka kwota zadłużenia, w przypadku
pojawienia się nowych pomysłów na rozwój gminy, pozwoli na ubieganie się o środki z Unii
Europejskiej.

Pan  Wójt  Gminy stwierdził,  że  jego  doświadczenie,  wiedza,  kreatywność  spowodują,  że
potrafi wyjść z takich sytuacji. Publicznie, zwłaszcza w roku wyborczym, nie odpowie jak to
zrobić Na dzisiaj  sytuacja  w budżecie  jest  taka jak w dokumentach,  na koniec roku może
wyglądać inaczej. 

Pan radny Wierzba stwierdził, że chciałby się mylić i chciałby aby Pan Wójt miał rację w tej
sprawie.

Komisje  Rady  na  posiedzeniu  w  dniu  20  grudnia  2017r.  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Mielnik na 2018 rok.

Rada  Gminy 14 głosami  za,  przy  1  głosie  wstrzymującym się,  podjęła  uchwałę  nr
XXVII/168/17 w sprawie uchwalenia budżetu gminy Mielnik na 2018 rok.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 14.  

Pani  Skarbnik  Gminy przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Gminy Mielnik na lata 2018-2032 oraz odczytała uchwałę Składu Orzekającego
Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Białymstoku  z  dnia  22  listopada  2017r.  w  sprawie
wyrażenia opinii o projekcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Mielnik na lata 2018-2032 (w zał. na str..............prot.)

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że kwota przewidywanego zadłużenia na koniec 2018r.
w wysokości 11.463.000 zł. robi wrażenie, należy jednak pamiętać, że z poprzedniej kadencji.
odziedziczyliśmy ponad 5  mln.zł.  Długu.  Cały  czas  inwestujemy,  robimy wiele  rzeczy.  W
poprzednich budżetach nie zdarzyło się aby kiedykolwiek zadłużenie na koniec roku zbliżyło
się do planowanego na początku roku zadłużenia. 

Komisje  Rady  na  posiedzeniu  w  dniu  20  grudnia  2017r.  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mielnik na lata 2018-
2032.

Rada Gminy 14 głosami za, przy jednym głosie wstrzymującym się, podjęła uchwałę nr
XXVII/169/17  w sprawie Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Mielnik na lata  2018-
2032.

(w zał. na str..............prot.)

/po przerwie/

Pan Wójt i Pani Skarbnik poinformowali zebranych, że jeżeli mają jakieś płatności w kasie
UG, to powinni dokonać tego niezwłoczne. Dzisiaj jest ostatni pracujący dzień w 2017r. i kasa
musi  zostać wyzerowana.  Bank Spółdzielczy tylko do południa będzie przyjmował nasze
wpłaty.
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Do punktu 15.  

Pani  Skarbnik  Gminy przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  dopuszczenia  zapłaty
instrumentem płatniczym podatków i  opłat  stanowiących dochody budżetu  gminy Mielnik.
Podjęcie  tej  uchwały  pozwoli  na  wprowadzenie  w  Urzędzie  Gminy  Mielnik  usługi
umożliwiającej dokonywania zapłaty telefonem i kartą płatniczą.

Komisje  Rady  na  posiedzeniu  w  dniu  20  grudnia  2017r.  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty instrumentem płatniczym podatków i opłat
stanowiących dochody budżetu gminy Mielnik.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXVII/170/17 w sprawie  dopuszczenia  zapłaty instrumentem płatniczym podatków i  opłat
stanowiących dochody budżetu gminy Mielnik.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 16.  

Pan Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia zasad
nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości gruntowych oraz ich wydzierżawiania lub
najmu na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony.
Wyjaśnił, że ta uchwała  i następna po niej są ze sobą powiązane. Wprowadzone zmiany do
uchwały pozwolą GOKSiR i GBP  na pozyskiwanie środków z zewnątrz. Posiadanie majątku
przez te instytucja zwiększa punktację ( o 10 punktów) przy ubieganiu się o środki.

Komisje  Rady  na  posiedzeniu  w  dniu  20  grudnia  2017r.  pozytywnie  zaopiniowały
projekt  uchwały  o  zmianie  uchwały  w  sprawie  określenia  zasad  nabywania,  zbywania  i
obciążania nieruchomości gruntowych oraz ich wydzierżawiania lub najmu na czas oznaczony
dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXVII/171/17 o  zmianie  uchwały  w  sprawie  określenia  zasad  nabywania,  zbywania  i
obciążania nieruchomości gruntowych oraz ich wydzierżawiania lub najmu na czas oznaczony
dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 17.  

Komisje  Rady  na  posiedzeniu  w  dniu  20  grudnia  2017r.  pozytywnie  zaopiniowały
projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  darowiznę  na  rzecz  Gminnej  Biblioteki
Publicznej  i  Gminnego  Ośrodka  Kultury,  Sportu  i  Rekreacji  w  Mielniku  nieruchomości
stanowiącej własność Gminy Mielnik.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXVII/172/17  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  darowiznę  na  rzecz  Gminnej  Biblioteki
Publicznej  i  Gminnego  Ośrodka  Kultury,  Sportu  i  Rekreacji  w  Mielniku  nieruchomości
stanowiącej własność Gminy Mielnik.



10

(w zał. na str..............prot.)
Do punktu 18.  

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały w sprawie ustanowienia roku 2018 – rokiem obchodów
100-lecia odzyskania przez Polskę Niepodległości.
Poinformował, że w ramach tych obchodów wszystko, co będzie się działo w gminie, zostanie
uwypuklone pod kątem tego, że jest to rok szczególny. Np. na nowym przedszkolu zostanie
umieszczona  tablica  informująca,  że  oddano  je  do  użytku  w  roku  obchodów  100-lecia
odzyskania Niepodległości przez Polskę. Przy muzeum zostanie ustawiony pomnik Aleksandra
Jagiellończyka  wraz  z  ławeczką.  Wspólnie,  z  kościołami  obu  wyznań,  obchodzone  będzie
Święto  3  Maja.  Po  modlitwie  młodzież  z  Zespołu  Szkół  w  Mielniku  przedstawi  część
artystyczną. Podobnie będzie przy okazji innych obchodów, młodzież występując i poznając
historię, będzie się uczyć patriotyzmu. Przy organizacji różnych imprez kulturalnych w gminie
będzie  podkreślana  ta  rocznica.  Na  „Muzyczne  Dialogi  nad  Bugiem”,  w  II  dniu,
zaplanowaliśmy występy  zespołów śpiewaczych  z  terenu Gminy Mielnik,  zatańczy Zespół
„Sosenka” a na finał, w pełnym składzie (130 osób), wystąpi Zespół Śląsk.

Komisje  Rady  na  posiedzeniu  w  dniu  20  grudnia  2017r.  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie ustanowienia roku 2018 – rokiem obchodów 100-lecia odzyskania
przez Polskę Niepodległości.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXVII/173/17 w sprawie ustanowienia roku 2018 – rokiem obchodów 100-lecia odzyskania
przez Polskę Niepodległości.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 19.  

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  radnym  informację  o  współpracy  Gminy  Mielnik  z
organizacjami pozarządowymi – sprawozdanie za rok 2017.

Rada  Gminy  przyjęła  do  wiadomości  informację  o  współpracy  Gminy  Mielnik  z
organizacjami pozarządowymi – sprawozdanie za rok 2017.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 20.  

Przewodniczący  stałych Komisji Rady Gminy przedstawili radnym plany pracy Komisji na
2018 rok.

Plan pracy Komisji Rozwoju Gospodarczegpo  

I kwartał
1. Finansowanie zadań oświatowych w 2018 roku – nowe obowiązki samorządu.
2. Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi w celu weryfikacji możliwości 

technicznych i organizacyjnych gminy w zakresie gospodarowania odpadami 
komunalnymi.

3. Analiza wykonania inwestycji w 2017 roku.
4. Analiza i opiniowanie materiałów na sesje Rady Gminy.
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5. Sprawy różne.
II kwartał

1. Opiniowanie wykonania budżetu za 2017 rok.
2. Ocena zasobów pomocy społecznej w Gminie Mielnik.
3. Analiza i opiniowanie materiałów na sesje Rady Gminy.
4. Sprawy różne.

III kwartał
1. Opiniowanie realizacji budżetu gminy za I półrocze 2018 roku.
2. Bieżąca ocena realizowanych inwestycji z budżetu gminy.
3. Przygotowanie placówek oświatowych do nowego roku szkolnego.
4. Analiza i opiniowanie materiałów na sesje Rady Gminy.
5. Sprawy różne.

IV kwartał
1. Rozpatrzenie wniosków inwestycyjnych i remontowych zgłoszonych przez 

poszczególne sołectwa do realizacji na 2019 rok.
2. Zaopiniowanie projektu budżetu na 2019 rok.
3. Przyjęcie sprawozdania z realizacji programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi.
4. Przygotowanie planu pracy komisji na 2019 rok.
5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych przez gminę w roku szkolnym 

2017/2018.
6. Analiza i opiniowanie materiałów na sesje Rady Gminy.
7. Sprawy różne.

Plan pracy Komisji Rewizyjnej  

I kwartał
1. Analiza zakresu zadań finansowo-inwestycyjnych z funduszu sołeckiego w 2018 roku.
2. Kontrola realizacji wybranych zadań inwestycyjnych.
3. Sprawy bieżące.

II kwartał
1. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu za 2017 r. wraz z opinią RIO o tym 

sprawozdaniu, oraz przedstawienie Radzie Gminy wniosku w sprawie absolutorium 
dla Wójta Gminy Mielnik.

2. Analiza postępu prac przy budowie przedszkola. 
3. Sprawy bieżące.

III kwartał
1. Monitorowanie programu dotyczącego realizacji instalacji paneli słonecznych.
2. Sprawozdanie z działalności za I półrocze.
3. Kontrola realizacji i rozliczenia wybranych zadań inwestycyjnych.
4. Sprawy różne.

IV kwartał
1. Sprawozdanie z wykonania prac planowanych przez Komisję Rewizyjną w 2018 r.
2. Opracowanie planu  pracy Komisji Rewizyjnej na 2019 rok.
3. Ocena funkcjonowania wybranej jednostki w Gminie Mielnik.
4. Sprawy bieżące.
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Plan pracy Komisji ds.Organizacyjnych, Społecznych i Obywatelskich  

I kwartał 
1. Opiniowanie planów pracy samorządowych instytucji kultury na 2018 r.
2. Sprawozdanie z realizacji zadań samorządowych instytucji kultury za 2017r.
3. Finansowanie zadań oświatowych w 2018r. - nowe obowiązki samorządu.
4. Sprawy bieżące

II kwartał 
1. Ocena zasobów pomocy społecznej w Gminie Mielnik.
2. Informacja wójta na temat zapewnienia bezpieczeństwa na okres letni, przygotowanie 

gminy do sezonu turystycznego.
3. Informacja o stanie i działalności jednostek OSP na terenie Gminy.
4. Informacja i realizacja zadań i wykonania budżetów przez GOPS, GOKSIR i Gminną 

Bibliotekę Publiczną za 2017r
5. Sprawy bieżące.

III kwartał 
1. Ocena przebiegu organizowanych imprez” Dni Mielnika”, „Muzyczne Dialogi nad 

Bugiem”.
2. Ocena działań promocyjnych i kształtowanie wizerunku gminy.
3. Przygotowanie placówek oświatowych do nowego roku szkolnego.
4. Sprawy bieżące.

IV kwartał 
1. Informacja o stanie  realizacji zadań oświatowych przez gminę w roku szkolnym 

2017/2018.
2. Ocena rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi.
3. Ocena stopnia wdrażania Programu Ochrony Środowiska dla gminy Mielnik na lata

2016-2019  z  perspektywą  na  lata  2020-2023  wraz  z  prognozą  oddziaływania
Programu na środowisko.

4. Opracowanie planu pracy Komisji na 2019r.
5. Opiniowanie projektów uchwał  Rady Gminy Mielnik.
6. Sprawy bieżące.

Tematyka posiedzeń będzie poszerzona o tematy wymagające pilnego rozpatrzenia.

Plan pracy Komisji Finansowo-Budżetowej  

I kwartał
1. Analiza wykorzystania funduszy sołeckich w 2017r.
2. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy.
3. Informacje i analiza kosztów poniesionych na inwestycje i remonty w 2017r. i 

informacja z pozyskiwania środków z zewnątrz i ich wykorzystania.
4. Sprawy różne.

II kwartał
1. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2017.
2. Informacje Skarbnika Gminy - kredyty, pożyczki, zadłużenie.
3. Rozpatrzenie informacji z realizacji zadań i wykonania budżetów poprzez Gminny 

Ośrodek Sportu i Rekreacji oraz Gminną Bibliotekę Publiczną za 2017r.
4. Ocena przygotowania GOKSiR do sezonu 2018r. i analiza kosztów za 2017r.
5. Opiniowanie projektów uchwal Rady Gminy.
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6. Sprawy różne.
III kwartał

1. Analiza realizacji budżetu gminy za I półrocze 2018r.
2. Ocena funkcjonowania Zespołu Szkół – analiza kosztów.
3. Ocena funkcjonowania Zakładu Gospodarki Komunalnej, wykorzystanie dotacji z 

budżetu gminy.
4. Analiza budżetu straży pożarnych.
5. Sprawy różne.

IV kwartał
1. Opiniowanie stawek podatkowych na 2019 rok.
2. Zaopiniowanie projektu budżetu gminy oraz autopoprawek do budżetu gminy na rok 

2019r.
3. Analiza wykonania wybranych inwestycji gminnych.
4. Opracowanie planu pracy komisji na 2019 rok.
5. Opiniowanie projektów uchwal Rady Gminy
6. Sprawy różne.

Do punktu 21.  

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  informację  o  transporcie  zbiorowym  i  komunikacji  w
gminie – stan zaspokojenia potrzeb, plany na przyszłość.

Rada  Gminy  przyjęła  do  wiadomości   informację  o  transporcie  zbiorowym  i
komunikacji w gminie – stan zaspokojenia potrzeb, plany na przyszłość.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 22.  

Pan Dyrektor Zespołu Szkół przedstawił informację o stanie realizacji zadań oświatowych w
Gminie Mielnik.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację o stanie realizacji zadań oświatowych
w gminie Mielnik.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 23.  

Odpowiedź na zapytanie Pana Lucjana Kożuchowskiego
Pan Wójt stwierdził, że był na tej drodze i jest ona fatalna, nie ma tam dojazdu. Trzeba to w
miarę możliwości poprawić tak, aby przynajmniej mogły tam przejechać traktory. Na wiosnę
będziemy remontować drogi, będzie destrukt, równiarka. Sołtysi powinni dopilnować w swoich
sołectwach i wskazali te drogi, które wymagają równania.
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Odpowiedź na zapytanie Pana  Henryka Symonowicza
Na posiedzeniach  Komisji  i  Rady Gminy będzie  się  rozmawiać  które  ulice  puszczamy do
inwestycji, czy to będzie Biała, czy Duboisa czy inna Ulicę Białą na pewno trzeba zrobić, Pan
Wójt nie jest w stanie dzisiaj określić kiedy zostanie zrobiona. Na  pierwsze zmiany w nowym
budżecie gminy trzeba poczekać do lutego przyszłego roku.

Odpowiedź na zapytanie Pana Piotra Szpakowskiego
Nie  da  się  ograniczyć  przejazdu  samochodów  z  drewnem  po  drogach  gruntowych.  Pan
Nadleśniczy  wystąpił  z  propozycją  wspólnej  budowy  drogi,  ma  na  ten  cel  100  tys.zł..
Wskazaliśmy taką drogę, nie mamy jednak jeszcze pieniędzy na jej budowę. Poinformował o
wymianie pewnych odcinków dróg leśnych z Nadleśnictwem w Nurcu.

Odpowiedź na zapytanie Pani Olgi Pogrebniak
Pan Tomasz Gorochowicz poinformował, że sprawca zniszczenia drogi w Radziwiłłówce został
ustalony, jest to Pan S        z Siemiatycz. Został on zobowiązany do jej naprawy. Ten pan
zepsuł  również  chodnik  w drodze  powiatowej,  ale  już  go naprawił.  W sprawie  tej  została
powiadomiona policja.

Pan Wójt  Gminy odniósł  się  do  kwestii  zakładania  niebieskich  kart.  Skutkiem założenia
niebieskiej karty jest sprawdzanie rodziny przez policję i służby pomocy społecznej. Jeśli jest
dobrze, to po jakimś czasie taka karta jest zdejmowana. Przedstawił procedurę zakładania przez
policję  niebieskiej karty.

Do punktu 24.  

Pan  Przewodniczący  Rady odczytał  list  Wicemarszałka  Sejmu  Rzeczypospolitej  Polskiej
Stanisława Tyszki skierowany do samorządów, dotyczący procedowanych zmian w Kodeksie
wyborczym w zakresie organizacji wyborów samorządowych.

(w zał. na str..............prot.)

Pan  Kazimierz  Tobota wniósł  o  prowadzone  rozmów  z  energetyką  w  sprawie  dalszej
przebudowy oświetlenia ulicznego (wymiana  lamp) w stronę parku i wokół parku.

Pan Wójt odpowiedział, że rozmowy w tej sprawie trwają już od dłuższego czasu. Nowe lampy
są estetyczne i dobrze świecą.

Pani Katarzyna Warszycka - Kierownik GOPS poinformowała, że dniu 27.12.2017 r. została
podpisana  umowa  o  dofinansowanie  Projektu  pod  nazwą  „Nowe  kwalifikacje  szansą  na
lepsze  jutro”  współfinansowanego  ze  środków  Europejskiego  Funduszu  Społecznego  w
ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego na lata 2014-2020
Osi Priorytetowej IX Rozwój lokalny Działanie 9.1 Rewitalizacja społeczna i kształtowanie
kapitału społecznego.
Projekt  będzie  realizowany  w partnerstwie;  Lider  -  Gmina Mielnik,  Realizator  –  GOPS, 
Partner z poza sektora finansów publicznych - Białostocka Fundacja Kształcenia Kadr.
Głównym realizatorem projektu będzie GOPS. 
Projekt opiewa na kwotę 118 836,93 zł:

•  dofinansowanie 112 895,08 (95% wartości projektu)
• ·wkład własny 5 941,85 zł (GOPS 2 400,00 zł, Fundacja – 3541,85 zł)
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Wkładem własnym GOPS będzie koszt udostępnienie pomieszczeń na potrzeby stworzenia
kontraktu  socjalnego  (rzeczowo-publiczny),  wkładem  własnym  Fundacji  będzie
pomniejszenie kosztów pośrednich rozliczanych ryczałtem (finansowo-prywatny).
Projekt  jest  kierowany  do  osób  dorosłych  zamieszkałych  na  terenie  Gminy  Mielnik,
korzystających ze świadczeń pomocy społecznej, zagrożonych ubóstwem, które nie pracują i
są  w  wieku  aktywności  zawodowej  oraz  osoby  długotrwale  bezrobotne,  nieaktywne
zawodowo  z  uwagi  na  opiekę  nad  dziećmi  lub  innymi  osobami  zależnymi,  wykazujące
bezradność  w  sprawach  opiekuńczo-wychowawczych  (będą  to  osoby  z  dysfunkcjami  i
zachowaniami  nie  powodującymi  chęci  do  podnoszenia  kwalifikacji,  z  niską  motywacją,
brakiem wiary we własne siły). 
Projekt opiera się również na Programie Aktywności Lokalnej na lata 2016-2020.
Uczestnikami projektu będzie 12 osób (7 mężczyzn, 5 kobiet).
Zaplanowane zadania to:

1. Aktywna  integracja  społeczna  uczestników  –  w  tym  stworzenie  kontraktów
socjalnych, festyn integracyjny.

2. Aktywizacja  społeczna  uczestników  projektu  –  w  tym  warsztaty  z  profilaktyki  i
przemocy,  trening  kompetencji  społecznych  dla  rodzin,  warsztaty  z  profilaktyki
uzależnień.

3. Aktywizacja  zawodowa  uczestników  projektu  –  doradztwo  zawodowe  –  w  tym
indywidualne poradnictwo zawodowe, grupowe poradnictwo zawodowe.

4. Aktywizacja zawodowa uczestników projektu – szkolenia zawodowe – w tym:
• szkolenie  dla  kobiet  –  pomoc  kuchenna  z  obsługą  kasy  fiskalnej  i  terminala

płatniczego,
• szkolenie dla mężczyzn – spawacz MIG/MAG,

5. Aktywna integracja zawodowa – staże zawodowe dla 5 uczestników projektu (3 osoby
odbędą 3 miesięczny staż a 2 osoby odbędą 4 miesięczny staż).

Pan Wójt Gminy
Dokonał  krótkiego  podsumowania  roku  2017r.  Stwierdził,  że  tworząc  budżet  2017  roku
dokonał dość mocnych cięć w jednostkach. Dyrektorzy jednostek nie byli z tego zadowoleni,
ale  jak się okazało na koniec 2017r.,  doskonale sobie poradzili  z okrojonym budżetem. W
budżecie na 2018 rok również nie szczędzono cięć.
Pan  Wójt  podziękował  społeczności  Gminy  Mielnik,  radnym,  sołtysom,  kierownikom
jednostek, referatów i wszystkim pracownikom za współpracę i złożył życzenia noworoczne i
świąteczne.
Życzenia noworoczne i świąteczne złożył także Pan Przewodniczący Rady.

Pan Franciszek Hruświcki  - sołtys sołectwa Tokary
1) Poinformował, że kilkakrotnie prosił o przysypanie przepustu na łąki w Osiennikach.

Nadal oczekuje na załatwienie tej sprawy.
2) Zdaniem Pana sołtysa równiarkę należy puszczać teraz a  nie na wiosnę,  bo wiosną

będzie mokro i nie pójdzie.
3) W Tokarach należy wykonać zjazd z drogi powiatowej na pola.

Pan Stanisław Drozdowski – sołtys sołectwa Wajków
Zgłosił potrzebę podjęcia gałęzi przy drodze do Sutna oraz zasypanie i wyrównanie rowu przy
placu zabaw we wsi.



16

Pan  Paweł  Grzegorz  Pura  poprosił  o  ustawienie  na  kolonii  w  Maćkowiczach  tablicy
informacyjnej.

Pan Jerzy Weremjewicz zwrócił się o naprawę ścieżki rowerowej Mielnik-Osłowo.

Pan Dyrektor ZGK poinformował, że krzaki na ścieżce zostały podcięte, zaś ścieżka zostanie
naprawiona wiosną.

Pan Sławomir Leoniuk zwrócił się o naprawę i załatanie dziury na drodze w Mętnej.

Pan Wiesław Kochanowski – sołtys sołectwa Adamowo-Mętna
Przypomniał, że będąc jeszcze radnym zwracał się o rozebranie baraków stojących na gminnej
działce.

Pan Wójt odpowiedział na zgłoszone przez sołtysów i radnych sprawy.
Baraki w Adamowie stoją na prywatnej działce.
Zapewnił, że w styczniu dokona objazdu wszystkich dróg w gminie. Jeśli chodzi o zjazd na
drodze powiatowej w Tokarach, to inwestorem tej drogi jest powiat i my nie mamy możliwości
zrobienia czegokolwiek czy nakazania powiatowi. Zdaniem Pana Wójta nie ma tam przejazdu
na pola, był on przed scaleniem. Przejazd jest z drugiej strony, w odległości ok. 0,5 km. Za
przystankiem na Wilanowo także jest zjazd i można przejechać tamtędy.

Do punktu 25.

Wobec wyczerpania porządku obrad XXVII sesji Rady Gminy Pan Przewodniczący
Rady podziękował radnym i gościom za udział w sesji i zamknął jej obrady.

Protokołowała:

Elżbieta Szymańska

 Przewodniczący Rady

Krzysztof Nikitorowicz


